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公司名称 北京华信商办科技有限公司

价格 1000.00/月

规格参数 共享办公:租赁中心
联合办公:物业直租
商务中心:开发商直租

公司地址 北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园

联系电话 13716135070 13522230053

产品详情

博森创空间�福码大厦 1人间 1000元/月/间
博森创空间�福码大厦 2人间 2000元/月/间
博森创空间�福码大厦 5人间 5000元/月/间
博森创空间�福码大厦 7人间 7000元/月/间
博森创空间�福码大厦 10人间 10000元/月/间
博森创空间�福码大厦 15人间 15000元/月/间
博森创空间�福码大厦 20人间 20000元/月/间
博森创空间�福码大厦 30人间 30000元/月/间

望京福码办公空间共有两层，17层和19层，提供开放及独立办公工位，能满足客户的多种租赁需求，另
设有多项公共配套，包括智能会议室、电话亭、商务休闲洽谈区、吧台、洽谈间、无线打印、冰柜、微
波炉、咖啡机、直饮水等，保障空间的日常运转。福码大厦坐落于望京商圈中心地段，紧临通达科技园
区的主干线广顺北大街，是望京核心区域标志性的建筑项目。福码大厦是由国际REIT集团投资兴建的五
星级写字楼，两座地上16层的塔楼，标准层办公面积1235㎡。地下三层提供停车位，电梯直达。Wangfu
ma office space in Wangjing has two floors, 17th floor and 19th floor. It provides open and independent office
stations, which can meet various rental needs of customers. In addition, it has a number of public facilities, including
intelligent meeting rooms, telephone booths, business and leisure negotiation areas, bar, negotiation rooms, wireless
printing, freezers, microwave ovens, coffee machines, direct drinking water, etc., to ensure the daily operation of the
space. Fuma Building is located in the center of Wangjing business district, next to Guang Shun North Street, the main
line of Tongda Science and Technology Park, and is a landmark building project in the core area of Wangjing. Fuma



Mansion is a five-star high-grade office building invested and built by internationally renowned REIT Group, with two
towers with 16 floors above ground, and the standard floor office area is 1235㎡. Parking space is provided on the
third floor underground, and the elevator is direct.
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